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INTERPELACJA 

 

w sprawie potrzeby systematycznego opróżniania koszy na śmieci w pasach 

drogowych 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 

na prośbę radnych Rady Osiedla Piątkowo zgłaszam problem zalegania 

odpadów w koszach na śmieci w pasach drogowych. Jednocześnie kieruję prośbę o 

częstsze sprzątanie ulic oraz opróżnianie koszy na śmieci. Z moich obserwacji 

wynika, że wspomniana kwestia dotyczy nie tylko Piątkowa. 

 

Piątkowscy radni zwracali uwagę na fakt, iż mieszkańcy szczególnie skarżą 

się na liczne śmieci przy chodnikach w ciągu ulic Kurpińskiego i Wiechowicza. Warto 

zauważyć, że wiele osób „wzięło sprawy w swoje ręce” w ramach akcji obywatelskich 

organizując akcje sprzątania. To inicjatywy godne pochwały, tym bardziej należy 

wyjść im naprzeciw i wyeliminować problem w sposób systematyczny i trwały. 
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